

## Homework for Level Three

Date due: 11/02/2024

الواجب البيتي للمستوى الثالث

تاريخ التسليم: 2024/02/11

### اللغة العربية (Language Arabic)

- مراجعة موضوع أسماء الإشارة للأسم المفرد المذكر والمؤنث القريب (هذا-هذه) على ص44 من كتابي 3.
- مراجعة نص (أحبُّ الحيوانات) مع نشاطات التعبير الشفهي على ص 42-4 من كتابي 3.
- حل التمارين ( 5- 7 ) على ص 51-52 من كتابي 3 .

- Revise the subject of (Demonstratives) for close Singular Masculine and feminine (هذا -هذه) on P.44 in My Book3.
- Revise the subjects of (Singular Masculine and Feminine Nouns) and (The Common Feminine Signs)
- Do the activities & Exercises (5-7) on P.51-52 in My Book3.

التمرين الأول: كتابة الكلمات التالية في دفتر الواجب البيتي 5 مرات لغرض التحضير للإملاء داخل الفصل

**Exercise 1:** Write the words above in your homework book, 5 times in preparation for the spelling activity in the classroom.

هذه زرافة – هذا قرد – هذا غزال – هذه بشرى - هذا فائز – هذا حلزون

التمرين الثاني: كتابة حوار (أحبُّ الحيوانات) صفحة (43) من كتابي 3 في دفتر الواجب البيتي بهدف تطوير قابلية الكتابة.

**Exercise 2:** Write the Text (I Like Animals) on P.43 in My Book-3 in your homework book to develop writing skills.

التمرين الثالث: إملأوا الفراغات في الجمل أدناه باسم الإشارة (هذا) أو (هذه):

**Exercise 3:** Fill in the blanks in the following sentences with demonstrative (هذا) or (هذه):

- شَجَرَةٌ ضَخْمَةٌ .
- الأَسَدُ سَرِيعٌ .
- النَّهْرُ عَمِيقٌ .
- الزَّرَافَةُ طَوِيلَةٌ .
- الوَلَدُ ذَكِيٌّ .